
Protokół Nr LXII/2023 

z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 25 października 2023 roku 

 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Sędziszów Adam Mysiara. 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż obecnych jest 12 radnych, sesja jest władna do 

podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji.  

 
Ad. 3 

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jarosława Chmielarskiego – wyraził zgodę. 

 

Głosowanie: 11 głosów ZA, radny J. Chmielarski nie głosował.  

Ad. 4 

Pan Przewodniczący przedstawił wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w 

sprawie zmian w uchwale własnej Nr XXX/250/2020 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 29 grudnia 

2020 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z 

przystanków na terenie Gminy Sędziszów.  

Głosowanie: 11 głosów ZA.   

Pan Przewodniczący proponowany porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji nr LXI/2023 z dnia 30 sierpnia 2023 r.  

6. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 

7. Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 

powszechnych. 

8. Uchwała w sprawie wyboru ławników na kadencję od 2024r. do 2027r. 

9. Uchwała w sprawie zmian Statutu Sędziszowskiego Centrum Kultury im. Jana Pawła II  

w Sędziszowie. 

10. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Prokopa 

Męczennika w Krzcięcicach na prace konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

11. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej Św. Marcina w Tarnawie 

na prace konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

12. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej Św. Ap. Piotra i Pawła  

w Sędziszowie na prace konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. 

13. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Piła. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Sędziszów. 

15. Uchwała w sprawie wprowadzenia niektórych zwolnień przedmiotowych w podatku  

od nieruchomości w roku 2024. 

16. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Powiatu 

Jędrzejowskiego na wykonanie zadań w zakresie poprawy bezpieczeństwa na drogach 

powiatowych położonych na terenie Gminy Sędziszów. 

17. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XXX/250/2020 Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 

warunków i zasad korzystania z przystanków na terenie Gminy Sędziszów. 

18. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sędziszów na lata 2023-2032.  



19. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2023 rok.  

20. Sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 

21. Informacja Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia gminnego Gminy 

Sędziszów. 

22. Wolne wnioski i dyskusja. 

23. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.  

Ad. 5 

Pan Przewodniczący zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

Brak uwag. 

Głosowanie: 12 głosów – ZA, jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radny J. Jaworski: 

Kwestia środków chemicznych przy cegielni. Czeka na co? To my mamy zutylizować? Czy ktoś to 

zabierze?  

Pan Burmistrz: 

Na razie czekamy na wyniki od Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. Są ujęci ci, którzy 

zajmowali się tym procederem. Nie potrafię odpowiedzieć jak to się potoczy do końca. My musimy 

zgodnie z przepisami, które nas obowiązują.  

Radny J. Wiencek: 

W dniu 5 października została zawarta umowa z Adamem … na zaprojektowanie przebudowy drogi Na 

Wzgórzu w Sędziszowie. Czy będzie brana pod uwagę sama ulica? Czy będzie to doprowadzone do ul. 

Leśnej? Czy będzie połączenie z tą posesją, którą tutaj wskazywaliśmy. Tam zalega woda opadowa w 

tym rowie. Czy to będzie w tym projekcie uwzględnione? 

Pan Burmistrz: 

Proszę zgłosić się do Wydziału Inwestycji, dopytać o szczegóły techniczne.  

Radny J. Jaworski: 

W związku z dewastacją tego naszego różnego majątku, jak jest z tym monitoringiem? Ma on być 

uruchomiony przez firmę p. Jasińskiego do końca roku na tych terenach. Swojego czasu było zdarzenie 

koło Wafelka, zniszczono ławkę. Było zgłoszenie na policję. Czy jakieś procedury zostały osiągnięte? 

Czy policja w tym temacie zadziałała? Chyba, że te kamery tam są tylko atrapą i nie działają.  

Radny J. Wiencek: 

Został podjęty bardzo ważny temat. Panie Burmistrzu proszę przygotować taką informację gdzie będzie 

i kto będzie mógł obserwować z tych kamer to co się dzieje. Czy to będzie tylko rejestracja tych miejsc, 

gdzie one będą założone? Np. OSiR ma kamery, które na bieżąco ktoś przegląda, są one lepiej 

przechowywane. Czy tutaj też tak będzie? Czy będzie jakiś monitor, gdzie będzie można to cały czas 

podejrzeć?  

Pan Burmistrz: 

Przygotuję precyzyjną odpowiedź w wolnych wnioskach. Pan Krzysztof Malec, który się tym zajmuje 

przygotuje dokładnie.  

Radny K. Prusek: 

Mam pytanie odnośnie tych Obwodowych Komisji Wyborczych. Mówił pan, że powstało 6 

dodatkowych. Na jakiej podstawie Komisarz Wyborczy dokonał dołożenia tych dodatkowych, a np. 

obręb nr 4, gdzie wyborców jest prawie 1000 nie dostał dodatkowo utworzonego okręgu.  

W obrębie nr 4 winda dla niepełnosprawnych nie chodziła. Co było przyczyną? Musieliśmy wnosić 

osobę niepełnosprawną na wózku do lokalu wyborczego.  

Pan Burmistrz: 

Przyczyną była awaria. Rzeczy martwe są niekiedy złośliwe. Trzeba jeszcze precyzyjniej to sprawdzać, 

dzień przed.  



O tym gdzie nowe obwody wyborcze decyduje liczba mieszkańców w danej miejscowości.  

 

Radny K. Prusek: 

Chodzi o miejscowość Krzelów-Czekaj. Jest szkoła, gdzie można było też utworzyć komisję wyborczą. 

Ja wiem, że o tym decydował Komisarz Wyborczy. Ale chciałem wiedzieć jak to jest ta liczba 

mieszkańców? 

Pan Burmistrz: 

Myślę, że jest to do rozważenia na przyszłość. Ze wszystkich gmin wojewódzkich chyba utworzyliśmy 

najwięcej tych komisji wyborczych. Można było jeszcze faktycznie o tą jedną poszerzyć.  

Radny K. Prusek: 

Panie Burmistrzu proszę o uwzględnienie tego w przyszłych wyborach.  

Radny W. Tabor: 

Panie Burmistrzu, chciałbym na przyszłość, żeby nie było już takiej sytuacji, że na Gniewięcinie, że 

komisja nie ma połączenia internetowego. Przestrzegałem to przed wyborami.  

Pan Burmistrz: 

Przekażę służbie wyborczej.  

 

Ad. 7 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w 

wyborach ławników do sądów powszechnych. 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.     LXII/518/2023 

Ad. 8  

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję od 2024r. 

do 2027 r.  

Pan Przewodniczący: 

Proszę o zgłoszenie się osób chętnych do komisji skrutacyjnej. Oprócz tych osób, które były w komisji 

opiniującej.  

Komisja Skrutacyjna została wybrana w następującym składzie: Jan Wiencek, Rafał Dębicki, Konrad 

Prusek.  

 

Pan Przewodniczący zarządził przerwę do godz. 10:30. 

Po przerwie stawili się jak dotychczas.  

 

Pan Przewodniczący poprosił radną Barbarę Maczkiewicz o odczytanie opinii. 

Radna Barbara Maczkiewicz odczytała opinię odnośnie kandydatki na ławnika.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny Jan Wiencek odczytuje procedurę głosowania. 

 

Radny J. Wiencek: 

Karty do głosowania mamy już przygotowane.  

 

W tym miejscu odbyło się alfabetycznie głosowanie tajne.  

Odbyło się liczenie głosów.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z głosowania. 

 

Pan Przewodniczący: 

Po dokonaniu głosowania w trybie tajnym nad wyborem ławnika,  stwierdza się, że wybór ławnika do 

Sądu Rejonowego w Jędrzejowie do orzekania w zakresie prawa pracy na 2024-2027 otrzymała pani 

Patyna Irena Gertruda.  

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.     LXII/519/2023 

 

 

 



Ad. 9 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian Statutu Sędziszowskiego Centrum 

Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie.  

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/520/2023 

 

Ad. 10 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Prokopa Męczennika w Krzcięcicach na prace konserwatorskie, 

restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Radny J. Jaworski: 

Ja chciałem tylko określić jaką kwotę i na jakiej podstawie dajemy tą dotację. My występowaliśmy o 

dotację z Funduszu  Ochrony Zabytków tak?  

Pan Burmistrz: 

Przepisy dotyczące realizacji tego Programu Rządowego „Polski Ład” na zabytki precyzują, że 

dofinansowanie jest w 98% pozyskiwane z tego Rządowego Funduszu, natomiast 2% ma obowiązek 

pokryć występujący czyli samorząd gminny. Czyli tak jak w tym przypadku: składamy wniosek o 200 

tys. zł, otrzymujemy 196 tys. zł z Polskiego Ładu i 4000 zł musimy dołożyć.  Takie są założenia tego 

programu i na tej podstawie musi być podjęta uchwała . I dopiero po tej uchwale mogą być podjęte 

procedury.     

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/521/2023 

 

Ad. 11 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej Św. Marcina w Tarnawie na prace konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/522/2023   

 

Ad. 12 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej Św. Ap. Piotra i Pawła w Sędziszowie na prace konserwatorskie, restauratorskie 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/523/2023 

 

Ad. 13 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Piła. 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/524/2023 

 

Ad. 14 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Sędziszów. 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/525/2023 

 

Ad. 15 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia niektórych zwolnień 

przedmiotowych w podatku od nieruchomości w roku 2024. 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/526/2023 

 

 

 



Prezes ZUK W. Jarzyński: 

Bardzo dziękuję za zrozumienie i podjęcie tej uchwały. Gdyby chociaż trochę tego zrozumienia miał 

regulator Wody Polskie to nie byłoby tej sytuacji. Ta podjęta uchwała na pewno nam pomoże.    

 

Ad. 16 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na rzecz Powiatu Jędrzejowskiego na wykonanie zadań w zakresie poprawy 

bezpieczeństwa na drogach powiatowych położonych na terenie Gminy Sędziszów. 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/527/2023 

 

Ad. 17 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale własnej Nr 

XXX/250/2020 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków na terenie Gminy Sędziszów. 

Brak pytań. 

Głosowanie 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/528/2023 

 

Ad. 18 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sędziszów na lata 2023-2032. 

Brak pytań. 

Glosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/529/2023 

 

Ad. 19 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2023 rok. 

Brak pytań. 

Głosowanie: 12 głosów ZA, jednogłośnie.    LXII/530/2023 

 

Ad. 20 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania odnośnie Sprawozdania o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 

Brak pytań. 

 

Ad. 21 

Pan Przewodniczący odczytał Informację Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia 

gminnego Gminy Sędziszów. 

 

Ad. 22 

Wolne wnioski i dyskusja.  

 

Pan Przewodniczący w tym miejscu odczytał pismo z dnia 10.10.2023 r., tj. stanowisko Federacji 

Regionalnych Związków Gmin i Powiatów Rzeczypospolitej Polskiej dot. stabilizacji dochodów  

jednostek samorządu terytorialnego.  

 

Pan Burmistrz: 

To stanowisko bardzo wielu stowarzyszeń  samorządowych  w pełni oddaje sytuację jaka jest na dzień 

dzisiejszych we wszystkich samorządach w Polsce. Nas również dotyka. Według bardzo precyzyjnych 

wyliczeń pani Skarbnik na dzień dzisiejszy od 2020 r. skutki obniżenia podatków, które nie zostały 

zrekompensowane dla naszego samorządu. Częściowo dostajemy subwencję uzupełniającą. Wynosi na 

dzisiaj prawie 5 mln 800 tys. zł. I to jest taka realna, nie przemianowywana kwota. I już zastanawiamy 

się jak będziemy tworzyć budżet na 2024 r. Budżet jest naszą podstawową świętością, według którego 

funkcjonuje cały samorząd, wszystkie instytucje, dochody i wydatki. Mamy podniesienie płacy 

minimalnej w 2024 r. Będzie to już 4.300 zł. Te różnice racjonalne trzeba będzie podnieść, wyrównać. 

Jest wiele innych kosztów, o których na co dzień się nie mówi. Myślę, że dobrze, że pojawiło się takie 



stanowisko tej Federacji. Inicjatorem było Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Małopolski, gdzie nasza 

gmina jest przeze mnie reprezentowana. Rządzący muszą sobie wziąć to do serca, żeby nie zgubić 

samorządu w tym rozwoju cywilizacyjnym. My jako gmina Sędziszów, jako samorząd radzimy sobie, 

potrafimy zachowywać tą racjonalność w budżecie. Mamy racjonalnie poukładane, oszczędnie. 

Również radzimy sobie dzięki współpracy w samorządzie, współpracy Burmistrza z Radą, moim 

współpracownikom oddanym, kompetentnym, naszym jednostkom. Samorząd nie ma możliwości 

dodrukowania pieniędzy. Musimy się mieścić, jak nie to przyjeżdżają kolejne kontrole i jesteśmy z tego 

rozliczane. 

Najpierw odpowiem radnemu W. Taborowi, nie wiem skąd ta informacja, że nie było internetu. Według 

moich informacji, osób za to odpowiedzialnych, dostęp był cały czas. Nikt tego nie zgłaszał.   

Radny W. Tabor: 

Ja rozmawiałem w przerwie z jedną z uczestniczek, był to tylko incydent. Chodziło o jakieś prywatne 

połączenie. A przewodniczący komisji może przekazał mi to w innej wersji. Źle to zrozumiałem.  

Pan Burmistrz: 

To idzie w świat. Mieliśmy wzorowo zorganizowane wybory. Tam w świetlicy jest na stałe podłączony 

internet. Tam nie ma problemu, jest dostęp do internetu.  

Jeśli chodzi o 6 punktów monitoringu, 13 kamer, serwerownia i ekran będą w Urzędzie. Będzie 

możliwość bezpośredniej obserwacji. Będziemy mieli możliwość wewnętrzną, coś się będzie dziać, te 

kamery mają również funkcję odstraszania dźwiękiem i światłem. Była również już rozmowa z policją, 

jak się przeniosą do nowego posterunku, gdy podpiszą wolę bycia podłączonym do naszego monitoringu 

miejskiego to również będzie można to realizować.  

Radny J. Wiencek: 

Czy ktoś z osób funkcyjnych może mieć podgląd na komórce? Czy to jest dozwolone?  

Pan Burmistrz: 

Uważam, że to musi być w serwerowni, w punkcie centralnym. Myślę, że na komórce nie.  

Pan Krzysztof Malec: 

Nie będzie takiej możliwości. To jest monitoring typowo miejski. Będzie można obejrzeć tylko z 

określonych punktów.  

Paweł Adamski (Przewodniczący Osiedla Rynek):  

Na wstępie chciałem poinformować o naszej współpracy: przeczyszczenie przepustów oraz obcięcie 

przy drodze polnej. Wynikły następujące, bieżące problemy: przy ul. Gniewięcińskiej znajduje się 

działka gminna, gdzie jest bardzo zakrzaczona oraz zaśmiecona. Proszę o oczyszczenie tej działki.  

Przy drodze na ul. Jędrzejowskiej znajduje się też działka gminna, która uniemożliwia spływ ze 

studzienki. Trzeba byłoby ten spływ również przeczyścić.   

Problem kanalizacji Rynek i część Polnej – w okresie weekendu jest nieprzyjemny zapach.  

Rok temu na październikowej sesji padło zapytanie co się stało ze ścieżką rekreacyjno-sportową przy 

ul. Sportowej. Pan Burmistrz zadeklarował, że to będzie jakoś odnowione. Co się z tym dzieje dalej? 

Radny S. Fira: 

Potrzebna nam jest ziemia na plac zabaw dla dzieci w Klimontowie. Chodzi o wyrównanie terenu. Około 

20 wywrotek. Jakby ktoś wiedział gdzieś w okolicy o dobrej ziemi to bardzo proszę o informację.  

Chcemy tam przenieść ten plac zabaw.  

K. Chmaruk (Dyrektor OSiR): 

Chciałbym się dowiedzieć czy PGE odpowiedziało coś odnośnie ul. Zielonej? Tych częstych awarii i 

braku energii elektrycznej.  

Pan Burmistrz: 

Przyjmujemy od p. Pawła Adamskiego wnioski do rozpatrzenia. To jest do sprawdzenia przez ZUK.  

W. Jarzyński (Prezes ZUK): 

Na ul. Polnej jest kanalizacja, do której podłączony jest tylko Dom Weselny. Właściciel dostał na piśmie 

ostrzeżenie od nas, że odetniemy mu kanalizację, jeżeli nie założy u siebie odpowiednich urządzeń do 

wyłapywania tłuszczy. On nam praktycznie niszczy przepompownię na ul. Polnej. Do dziś nie 

odpowiedział na ten temat. Czekam na odpowiedź, jak to będzie dalej.  

Pan Burmistrz: 

Jeśli chodzi o ścieżkę edukacyjną to rzeczywiście te słupki, które były zakopane w ziemi, były 

wykonane z drewna, które rozpadło się bardzo szybko. Rada kiedyś w budżecie przeznaczyła 100 tys. 

zł na projekt zbiornika retencyjnego. Mam nadzieję, że w przyszłym roku będzie kolejny nabór, bo na 



ten pierwszy się nie załapiemy. Ciężko jest tą ścieżkę odtwarzać, bo myślę, że w przeciągu nieodległego 

czasu będzie się coś w tym temacie działo.  

Rzeczywiście ta ziemia jest potrzebna, żeby ten plac poszerzyć. Najpierw nawiezienie tej ziemi, a 

później przeniesienie tego placu. To musi być naprawdę dobra ziemia.  

Nie mam odpowiedzi odnośnie tych awarii, krótkich przerw w dostawie prądu na ul. Zielonej. 

 

Ad. 23 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady LXII sesji Rady Miejskiej 

Sędziszów kadencji 2018 – 2023. 

 

 

Na tym protokół zakończono 

 

Protokołowała                                           Sekretarz                                      Przewodniczył 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


